

合格檢定場地證書

電腦輔助機械設計製圖乙、丙級
30人合格檢定場地證書

電腦輔助立體製圖丙級30人合
格檢定場地證書



勞 動 部 技管字第1061501044號
評鑑合格證書

技術士技能檢定
術科測試場地及機具設備
查 國立岡山高級農工職業學校
技術士技能檢定電腦輔助機械設計製圖類乙、丙級術科測試場地及
機具設備於民國106年03月20日經本中心評鑑合格
檢定崗位數：乙級30人、丙級30人
單位地址：高雄市岡山區壽天里岡山路533號
場地地址：高雄市岡山區壽天里岡山路533號(綜合實習大樓2樓機械
科電腦繪圖教室)
有效期限：民國111年04月17日
此證

File NO.: ji-guan-zih-1061501044

Certificate of Qualified Site, Machinery and
Equipment of Skills Certification

National Kangshan Agricultural & Industrial Vocational Senior
High School

*This is to certify that the test site, machinery and equipment of skills certification on skill category of
Computer-Aided Design and Drafting Class BC have passed the evaluation conducted by this Center on
March 20, 2017.*

*Number of Workstations: 30 persons of Class B, 30 persons of Class C
Address of the Site: No. 533, Gangshan Rd., Gangshan Dist., Kaohsiung City
Expiration Date: April 17, 2022*

部長林美珠



中華民國 106 年 04 月 18 日

Serial No.: 1050473



勞 動 部 技管字第1061501044號
評鑑合格證書

技術士技能檢定
術科測試場地及機具設備
查 國立岡山高級農工職業學校
技術士技能檢定電腦輔助立體製圖類丙級術科測試場地及機具設備
於民國106年03月20日經本中心評鑑合格
檢定崗位數：丙級30人
單位地址：高雄市岡山區壽天里岡山路533號
場地地址：高雄市岡山區壽天里岡山路533號(綜合實習大樓2樓機械
科電腦繪圖教室)
有效期限：民國111年04月17日
此證

File NO.: ji-guan-zih-1061501044

Certificate of Qualified Site, Machinery and
Equipment of Skills Certification

National Kangshan Agricultural & Industrial Vocational Senior
High School

*This is to certify that the test site, machinery and equipment of skills certification on skill category of
Computer Aided Three-Dimensional Drawing Class C have passed the evaluation conducted by this
Center on March 20, 2017.*

*Number of Workstations: 30 persons of Class C
Address of the Site: No. 533, Gangshan Rd., Gangshan Dist., Kaohsiung City
Expiration Date: April 17, 2022*

部長林美珠




中華民國 106 年 04 月 18 日

Serial No.: 1050474

機械加工職類乙、丙級 15 人合
格檢定場地證書

車床職類車床項丙級術科檢定場
地 20 人 場地證書



勞 動 部 技管字第1061501231號

技術士技能檢定 評鑑合格證書
術科測試場地及機具設備

查 國立岡山高級農工職業學校
技術士技能檢定機械加工職類乙、丙級術科測試場地及機具設備於民國106年03月31日經本中心評鑑合格
檢定崗位數：乙級15人、丙級15人
單位地址：高雄市岡山區壽天里岡山路533號
場地地址：高雄市岡山區壽天里岡山路533號(綜合實習大樓1樓綜合第二實習工場)
有效期限：民國111年05月07日
此證


File NO.:ji-guan-zih-1061501231

Certificate of Qualified Site, Machinery and
Equipment of Skills Certification

National Kangshan Agricultural & Industrial Vocational Senior
High School

This is to certify that the test site, machinery and equipment of skills certification on skill category of
Machining Class B/C have passed the evaluation conducted by this Center on March 31, 2017.
Number of Workstations: 15 persons of Class B, 15 persons of Class C
Address of the Site: No. 533, Gangshan Rd., Gangshan Dist., Kaohsiung City
Expiration Date: May 7, 2022

部長林美珠



中華民國 106 年 05 月 08 日

Serial No.: 1050500



勞 動 部 技管字第1101502629號

技術士技能檢定 評鑑合格證書
術科測試場地及機具設備

查 國立岡山高級農工職業學校
技術士技能檢定車床職類車床項丙級術科場地及機具設備於民國110年
11月12日經勞動部勞動力發展署技能檢定中心評鑑合格
檢定崗位數：丙級20人
單位地址：高雄市岡山區岡山路533號
場地地址：高雄市岡山區岡山路533號(綜合實習大樓1樓機械科第五工
廠)
有效期限：民國110年11月26日 至 民國115年11月25日
此證

File NO.:ji-guan-zih-1101502629

Certificate of Qualified Site, Machinery and
Equipment of Skills Certification

National Kangshan Agricultural & Industrial Vocational Senior High School

This is to certify that the test site, machinery and equipment of skills certification on skill category of Turning -
Turning Class C have passed the evaluation conducted by Skill Evaluation Center of Workforce Development Agency, Ministry of
Labor on November 12, 2022.
Number of Workstations: 20 persons of Class C
Address of the Site: No. 533, Gangshan Rd., Gangshan Dist., Kaohsiung City
Expiration Date: November 25, 2026

部長許銘春



中華民國 110 年 11 月 26 日

Serial No.: 1100247